
From: Thomas Thunberg ordforande@ruf.nu
Subject: Föreningsstöd

Date: 13 December 2017 at 23:02
To: miguel.odhner@kungalv.se

Hej Miguel,

Jag har förstått att de styrande partierna i Kungälv tycker att det liggande förslaget för föreningsstöd
är bra och därför valde att rösta igenom det på dagens möte i kommunstyrelsen. Som ordförande
i Romelanda Ungdomsförening så måste jag säga att jag blev besviken när jag fick höra detta.

Det finns flera brister i förslaget, både sådana som direkt drabbar vår förening men också flera
saker som handlar om brist på öppenhet och insyn, oklara prioriteringar, svaga krav på uppföljning,
det framgår inte vem eller vilka som prioriterar och beslutar, inga krav på motivation till de beslut
som tas o.s.v. 

Att skicka förslaget tillbaka till bildningsutskottet för att höja kvalitén på det hade inte varit en
katastrof, det hade bara gjort att vi fått leva med dagens system ett år till vilket jag tror de flesta
föreningar kunnat acceptera. Vi vill alla ha tydliga regler som är rättvisa oavsett anläggning, typ av
aktivitet(er) som föreningen bedriver,  antalet medlemmar m.m.

Jag vill gärna ha ett svar som jag kan förmedla till mina 275 medlemmar mellan 7-20 år, till deras föräldrar
och till alla andra som på ett eller annat sätt är engagerade i vår förening.

Mvh
Thomas Thunberg
ordforande@ruf.nu
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